
 

 

 

Forslag til Idrettsrådets ting 13. mars 2018.   
 
Som det fremgår av vedleggene til dette forslaget har en del klubber med egne 
anlegg og klubber som drifter kommunens anlegg, gått sammen om å samle inn 
driftsutgifter (inkl. kapitalutgifter) som påløper pr. år til dette formålet. 
Kostnadene er kun til drift av anleggene ingen idrettslige kostnader. 
Bakgrunnen for dette er bortfall av driftstilskudd til egne anlegg. (8 - 10 år 
tilbake) 
Som det fremgår av side 2 i vedlegget, beløper de årlige driftsutgiftene for 9 
klubber seg til i overkant av kroner 7 millioner. Regner vi "forsiktig for resten 
av idrettslagene (bl.a. Tennisklubben, 2 skytebaner, HSK, HCK + mange småanlegg og 
klubbhus vil summen helt sikkert passere kroner 10 millioner. 
Dette er en altfor stor sum idretten i sin helhet må betale for å kunne drive 
sin/vår idrett. 
Av den grunn mener de undertegnede klubber at det er "på høy tid" at tilskuddet til 
drift av egne anlegg gjeninnføres. 
 
FORSLAG. 
Halden idrettsråd skal prioritere arbeidet med å gjeninnføre tilskuddet til drift 
av egne anlegg, gjennom kulturmidlene fra Halden kommune. Tilskuddet bør 
gjeninnføres fra og med fordelingen fra 2018 med en gradvis opptrapping mot 40%, 
som det var da det ble fjernet. Det bør primært arbeides med økning av den 
kommunale bevilgning for å tilfredsstille dette, slik at det ikke tas fra de øvrige 
tilskuddet. 
 
Ved å vedta dette forslaget vil vi få en likhet med det som ble vedtatt på tinget i 
fjor med "vederlagsfri" trening for alle som trener i anlegg for idrettsformål i 
Halden. 
 
Med vennlig hilsen 
 
//AJFF// , // Berg IL// , //Gimle IF//, //Halden golfklubb// , //Halden roklubb//, 
//Halden Tennisklubb//, //Idd sportsklubb//, //Kvik/Halden FK// , // TFL// , 
//TTIF//  

 

 

HIR behandlet saken i styremøte 27.februar. Styret støtter forslaget, som også 
allerede er innarbeidet i Handlingsplanen for 2018. 


